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Abstract (en)
[origin: US2018118381A1] A thermo-forming packaging machine having a transport device that is configured to convey a lower film in a film
transport surface along a transport direction from a forming station for forming troughs in the lower film through an inserting track for filling the
troughs with products to a sealing station for sealing the troughs with an upper film and further to a cutting station for separating the closed troughs.
In one embodiment, the film transport surface comprises a first ascending area and a first descending area that is arranged downstream of said
ascending area between the forming station and the sealing station. Alternatively or in addition, the film transport surface comprises between the
sealing station and the cutting station a second ascending area and after the cutting station a second descending area.

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft eine Tiefziehverpackungsmaschine (1) mit einer Transporteinrichtung (2), die dazu ausgelegt ist, eine Unterfolie (3) in einer
Folientransportfläche (4) entlang einer Transportrichtung (T) von einer Formstation (7) zum Ausbilden von Mulden (12) in der Unterfolie (3) über
eine Einlegestrecke (8) zum Befüllen der Mulden (12) mit Produkten (13) zu einer Siegelstation (9) zum Verschließen der Mulden (12) mit einer
Oberfolie (15) und weiter zu einer Schneidstation (10) zum Trennen der verschlossenen Mulden (12) zu fördern. Die Folientransportfläche (4)
umfasst in einer Ausführungsform zwischen der Formstation (7) und der Siegelstation (9) einen ersten ansteigenden Bereich (20) und einen diesem
nachgeordneten ersten abfallenden Bereich (25). Alternativ oder zusätzlich umfasst die Folientransportfläche (4) zwischen der Siegelstation (9) und
der Schneidstation (10) einen zweiten ansteigenden Bereich (40) und nach der Schneidstation (10) einen zweiten abfallenden Bereich (45).
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